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Jako český kazatel

- navázal/a jste na tradici, která na Písmo klade mimořádný důraz, 

- uvykl/a jste slýchat kázání nejen biblická, ale také ´biblicistní´, 

- zažíval/a jste kázání jako rozhodnou součást bohoslužeb,  

- na Evangelické teologické fakultě jste byl/a vzdělán/a především jako exeget/ka. 

V českém sboru 

- očekává se, že jako farář budete především dobrý kazatel, 

- od vašich kázání se očekává, že dají bohoslužbám obsah, 

- na vaše kázání se vám nedostává reakcí,  

Otázky kazatele  

- Jak brát v úvahu posluchače kázání? 

- Jak ´přeložit´ zvěst Písma do situace posluchačů? 

- Jak kázat a nenudit?   


